

Updates & prayer points:

1. PRAY FOR AMERICA'S FOREIGN RELATIONS

Ukraine's President Volodymyr Zelenskyy confirmed that his nation's military attacked a Russian warship and an Iranian commercial vessel in the Caspian Sea. President Zelenskyy said that both Iran and North Korea have been supplying Russia with weapons in the war against his nation. He also stated that Russia has given Iran satellite information for its attacks on American military installations in the region.

Japan experienced a 7.1 magnitude earthquake this week, which was followed by aftershocks with a magnitude of up to 4.5. At least 50 people were injured and 150,000 residents evacuated. The Taiwan Semiconductor Manufacturing Company's microchip production factory on the island of Kyushu was evacuated, and people at a shopping center in Kumamoto were trapped when a second floor collapsed.

Pray for U.S. officials as they engage foreign leaders to provide security and humanitarian assistance.

2. PRAY FOR AMERICA'S FAITH COMMUNITY:

Pray for Christians in America to not just look at our country, our world from a political, economic, social, humanitarian point of view. Instead pray that Christians in America have a spiritual, kingdom perspective to view our country and our world. Pray that we pray for our President, our local governments. Pray that we pray for God's wisdom upon them as they make many decisions. Pray that we formulate our understanding of the current world situations with facts, history and reliable sources as opposed to using our ethnocentrism and social media.

PRAY FOR AMERICA'S LEADERS:

EXECUTIVE BRANCH: PRAY FOR THE PRESIDENT AND HIS ADMINISTRATION

- *Pray for Administrator Loeffler and U.S. economic and commerce officials as they seek to support small business owners and strengthen the nation's domestic supply chains.*

LEGISLATIVE BRANCH: PRAY FOR SENATORS AND REPRESENTATIVES IN CONGRESS

- *Pray for members of Congress as they seek to increase the guardrails on relationships between federal politicians and employees.*

JUDICIAL BRANCH: PRAY FOR SUPREME COURT JUSTICES AND FEDERAL JUDGES

- *Pray for circuit and district judges as they hear cases regarding the protected freedoms under the Bill of Rights and other federal laws.*

最新消息及禱告事項：

1. 為美國的外交關係祈禱

烏克蘭總統澤倫斯基證實，烏克蘭軍隊在里海襲擊了一艘俄羅斯軍艦和一艘伊朗商船。澤連斯基總統表示，伊朗和北韓一直在向俄羅斯提供武器，用於對抗烏克蘭。他還指出，俄羅斯向伊朗提供了衛星情報，用於其襲擊該地區的美國軍事設施。

日本本週發生7.1級地震，隨後又發生多次4.5級餘震。至少50人受傷，15萬居民被疏散。台積電位於九州島的晶片生產廠人員被疏散，熊本縣一家購物中心二樓坍塌，造成部分人員受困。

請為美國官員祈禱，願他們在與外國領導人接洽，提供安全和人道主義援助時一切順利。

2. 為美國的信仰祈禱：

祈求美國的基督徒不要只從政治、經濟、社會和人道主義的角度看待我們的國家和世界，而是要以屬靈的、天國的視角來看待我們的國家和世界。祈求我們為我們的總統和地方政府禱告，祈求上帝賜予他們智慧，使他們在做出許多決定時能夠得到幫助。祈求上帝讓我們能夠以事實、歷史和可靠的資訊來源來理解當今世界局勢，而不是受民族中心主義和社交媒體的影響。

為美國領導人祈禱：

行政部門：請為總統及其政府祈禱

- 請為洛夫勒署長和美國經濟及商務官員祈禱，願他們能支持小企業主並加強國家國內供應鏈。

立法部門：請為國會的參議員和眾議員祈禱

- 請為國會議員祈禱，願他們在努力加強聯邦政治人物與員工之間關係的監管方面取得成功。

司法部門：請為最高法院大法官和聯邦法官祈禱

- 請為審理涉及《權利法案》和其他聯邦法律所保護的自由案件的巡迴法官和地區法官祈禱。

*<https://www.presidentialprayerteam.org/weekly-prayer-focus/>